

Our vision is to develop well-rounded. confident and responsible individuals who aspire to achieve their full potential and become independent life-long learners who are "ready for tomorrow".



Our mission is to provide a joyful, safe, stimulating and supportive learning environment in which all individual needs are met and achievements are celebrated.

We create learning opportunities that help students develop fist Century skills making them the future global leaders.



## Core Values

Accountability - We hold ourselves accountable for our own actions and always strive to be our best selves.

Appreciation – We show appreciation for one another whenever possible. We appreciate our parents and teachers for everything they do for us and appreciate the kindness of our friends.

Compassion - We are a school that grows children who care for one another. We are concerned about the suffering of others and want to act to make a better world.

Cooperation – We work well with all of our friends and classmates. We want everyone to learn and succeed, and this requires us to work together, compromise, and share in order to succeed.









تتمثل رؤيتنا في تطوير طلابنا وطالباتنا وجعلهم واثقيت ومسؤولين يستطيعون تحقيق كل ما يطمحون اليه ليكونوا حيلا محبا للتعلم قادرا على تحمل مسؤوليته و "مستعدون للغد".

مهمتنا: هي توفير بيئة تعليمية جاذبة وآمنة ومحفزة يتم فيها تلبية جميع الاحتياجات،

وخلق الفرص التعليمية التى تساعد الطلاب والطالبات على تطوير مهارآتهم الحالية بما

بتناسب مع متطلبات العالم الحديد.





المسئولية - اننا نحمل أنفسنا المسؤولية عن أفعالنا، ونسعى دائمًا لنكون الأفضل .

التقدير - نحن نظهر الاحترام و التقدير لبعضنا البعض دائما، و نقدر والدينا ومعلمينا على كل ما يقدمونه لنا.

التعاطف - نحن مدرسة تربى أطفالًا يعتنون ببعضهم البعض. و دائما ما نكون مهتمين بُشأن الإخرين؛ حُيثُ المِسْؤَلَيةُ . المحتمعية، كُمّا نعمل دائما من أحل صنع عالم أفضًل.

التعاون - نحن نعمل بشكل أفضل مع جميع أصدقائنا وزملائنا في الفصل. نريد أن يتعلم و يتفوق الْجِميع، وهذا يتطلُّبُ منا العَّمل معًّا والْتَفاهُمُ والمُشَارِكةُ مَن أَحِلُ تُحقِّبقِ الْنحاحِ. ﴿













